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SPRAVODAJCA OBCE HOLICE 

OKTÓBER 2017 

(preklad z maďarského jazyka v informatívnom rozsahu) 

VOĽBY DO VYŠŠÍCH ÚZEMNÝCH CELKOV 

 

        O niekoľko týždňov, 4. novembra budú na Sovensku voľby do vyšších územných celkov 
(VÚC). V zmysle aktuálneho znenia ústavy a volebného zákona došlo k viacerým zmenám. 
Dĺžka funkčného obdobia predsedov a poslancov VÚC, ktorí budú zvolení v novembri, bude 
výnimočne 5-ročná, nakoľko v r. 2022 budú voľby do VÚC a voľby do miestnych samospráv 
v jednom termíne a odvtedy poslanci krajov a jednotlivých miest a obcí budú mať jednotne 
štvorročný mandát, podobne ako predsedovia VÚC a starostovia a primátori. Podľa nových 
pravidiel predsedov VÚC budeme voliť v jednokolových voľbách. Ten, ktorý získa najväčší 
počet hlasov, sa stane predsedom VÚC. 

Spôsob realizácie volieb prináša aj úspory. Podľa odborníkov sa nedá vylúčiť ani možnosť, že ak 
v novembri bude účasť na voľbách do VÚC nízka, tieto voľby budú posledné a znovu sa vrátime 
k praxi spred roka 2001. V tomto prípade ako predĺžené ruky vlády znova vzniknú štátne úrady 
na úrovni krajov, ktoré prevezmú úlohy samosprávnych orgánov krajov.  

      Takže okrem budúcnosti našej komunity a budúceho vývoja nášho regiónu druhým 
dôležitým faktorom je aj to, či aj naďalej bude existovať zastúpenie na samosprávnej úrovni.  

  Ako zaujímavosť uvádzame, že v obci Holice 1. kola predchádzajúcich volieb do VÚC sa 
zúčastnil 31% oprávnených voličov a v druhom kole hlasoval 39,29% oprávnených. V porovnaní 
s celoštátnym priemerom sme dosiahli lepšiu účasť, no to nestačí, ak chceme reálne zastúpenie 
našich záujmov v kraji. 

Podľa analytikov tento nízky pomer účasti vyjadruje nezáujem a apátiu voličov, avšak voliči 
disponujú malým množstvom informácií o činnosti a kompetenciách krajských samospráv, ku 
ktorým patria napr. cestná sieť na území kraja, cestovný ruch, rozvoj regiónu, časť nemocníc, 
prevádzkovanie medzimestskej siete autobusov – t.j. veľa takých vecí, ktoré sa týkajú aj nášho 
každodenného života. 

      Je dôležité poznamenať, že prostredníctvom Trnavského samosprávneho kraja a využitím 
podpory zo strany poslancov regiónu v tomto štvorročnom volebnom období skoro každá 
inštitúcia patriaca k okresom Dunajská Streda a Galanta dostala významnú podporu. Popri tom 
sa podarilo zrekonštruovať aj viac cestných úsekov, medzi ktorými bola aj cesta z Holíc do Póšfy 
(2,2 km). Vynaložená suma bola 550.000€, čo znamená, že v rámci okresu Dunajská Streda táto 
bola druhá najväčšia investícia kraja. Myslím si, že táto práca by sa mala pokračovať 

                                                                                                        Imrich Vajas 



 

 

 

 

 

 

                                                                                                
                   
 
 
 
 
 
Trnavský kraj                                            4. 11.2017.
 
 
              

 

 

Cirkevné správy zo života  v obci

22. júla 2017 - Cyklotúra 

4. augusta 2017 – svätá omša v rámci dní obce

13. augusta 2017 – hody v Čechovej

20. augusta 2017 – sviatok kráľa sv. Štefana, zakladateľa Uhorského štátu

27. augusta 2017 – Premietanie filmu

8. septembra 2017 – Svätá omša pri príležitosti 

23. septembra 2017 – Pút Bratislavskej arcidiecézy

Krížovka v maďarskom jazyku 

Úspešní lúštitelia krížovky predchádzajúceho 
Bernáth, žiačka 5. ročníka. Výhry môžu prevzia
predchádzajúceho čísla: kňaz svätý Ignác z Loyoly

Základná škola 
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Trnavský kraj                                            4. 11.2017. 

 

Cirkevné správy zo života  v obci 

svätá omša v rámci dní obce 

hody v Čechovej 

sviatok kráľa sv. Štefana, zakladateľa Uhorského štátu 

Premietanie filmu 

Svätá omša pri príležitosti začiatku nového školského roka

Bratislavskej arcidiecézy 

Úspešní lúštitelia krížovky predchádzajúceho číslo Hlásnika: Bálint Álló , žiak 6. a
čníka. Výhry môžu prevziať na obecnom úrade. Riešenie 

ňaz svätý Ignác z Loyoly 

 

začiatku nového školského roka 

, žiak 6. a Dominika 
obecnom úrade. Riešenie hádanky 

  Irén Bohony 
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  Školský rok 2017/2018 

 

          4. septembra sme otvorili školský rok 2017/2018. V tomto školskom roku našu školu 

navštevuje 171 žiakov v 12 triedach, školský klub pracuje v 3 skupinách. Pedagogická rada je 23 

členná. 

 

S poďakovaním! 

     Naša ekonómka, Mária Gyökeresová, od roku 2001 bola zamestnankyňou našej školy, dňa 

31. júla odišla do dôchodku. Ďakujeme jej za svedomitú prácu, ktorú vykonala v prospech našej 

školy! 

V novom školskom roku ako ekonómka našej školy pracuje Gabriela Nagyová. 

 

Exkurzia v Bratislave 

Dňa 20. septembra žiaci 6. ročníka sa zúčastnili na exkurzii v Bratislave, v náučnom centre 

Aurélium.  

Biela pastelka – zbierka na podporu nevidiacim a slabozrakým ľuďom 

         Dňa 22. septembra žiaci 7. ročníka našej školy sa zapojili do verejnej zbierky. V piatok 

chodili po uliciach našej obce a zbierali vaše peňažné dary. Vyzbieranú sumu – 113,05 euro – 

sme vložili na účet zbierky. Verejnú zbierku každoročne organizuje Únia nevidiacich 

a slabozrakých Slovenska.  

 

4.október – Svetový deň zvierat 

Deň ochrany zvierat v škole 

Program: 

Hladkanie zvierat 

Príprava tabla s fotkami zvierat detí 

Od 9,30 – prednáška Edmunda Lelkesa o vtákoch Žitného ostrova v kultúrnom dome 

Od 2.októbra sme zbierali  Vaše dary -  ako krmivá pre psov a mačky, ryžu, cestoviny – ktoré 

potom dostali obyvatelia útulku pre psov a mačky Dog Azyl vo Veľkom Mederi. 

                                                                                                                                      Anikó Trencsík 
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Zo života naších materských škôl 

MŠ Holice 

Príď do škôlky, kolektív detí Ťa volá! 

 

 V septembri sa začal život v kolektíve škôlky... Namiesto domova, ktorý znamená bezpečie, teraz na 

malé deti čaká už priateľská škôlka. Prvé dni sú tzv. „navykacie dni“, kedy môžu objaviť hračky, spoznať 

okolie, kde strávia svoje dni. V tomto období väčšinu dní tvoria činnosti opatery. 

        Pedagogičky materskej škôlky pripravujú rozprávky, básničky, piesne, riekanky, ktoré navodzujú 

príjemnú, priateľskú atmosféru, aby čas strávený v škôlke bol plný radostí. Súčasťou navykania je aj 

integrácia do nového prostredia. Je veľmi dôležité aj to, aby nové malé dieťa bolo akceptované 

ostatnými, aby spoznali jeho meno, znak a aby aj ono spoznalo mená a znaky ostatných detí a mená 

dospelých pracujúcich v škôlke. Pre navykanie je potrebné veľa trpezlivosti a nehy pre každé dieťa. Aj 

popri starostlivej príprave sa môže vyskytnúť situácia, keď dieťa alebo od prvého dňa alebo po dlhšom 

období, keď sa zaujímalo o prostredie a bolo veselé, bude len ťažko odtrhnúť od rodičov. V takých 

prípadoch učiteľky sa snažia čo najviac skrátiť rozlúčku a zabezpečia rodičov o tom, že všetko bude 

v poriadku, toto správanie je zo strany dieťaťa prirodzené. Úlohou pedagogičky MŠ je to, aby odpútala 

pozornosť od smútku, priebežne odpovedala na jeho otázky a ubezpečela dieťa o tom, že ho rodičia 

nenechajú v škôlke.  

        Najdôležitejším cieľom je to, aby deti chodili do škôlky radi, cítili sa dobre, našli svoje miesto v rámci 

skupiny a vedeli, že sú členmi takej skupiny, ktorá ich vždy očakáva a má ich rada.  

  

 Ingrid Mészáros 

 

 

Materská škola Veľká Budafa  

 

Začala sa škôlka 

4. septembra, v prvý deň školského roka brány materskej školy boli otvorené dokorán a čakali na malé 

deti. Veľa malých ratolestí prvýkrát prešlo nesmelo prah škôlky a pritom sa zdržalo svojej matky. 

Odlúčenie v prvom štádiu je ťažké emocionálne a psychicky tak pre dieťa, ako aj pre rodiča. Avšak 

existujú také dôležité veci a schopnosti pre malé deti, ktoré si môžu osvojiť hlavne v škôlke.  

Tieto môžu byť: 

1. Rozvíjanie trpezlivosti dieťaťa – Ak malé dieťa doteraz nechodilo do komunity alebo prípadne nemá 

ani súrodencov, toto veru znamená vážnu zmenu v živoťe rodiny. V škôlke každé dieťa sa naučí, že 

niekedy musí trošku čakať, aby dostalo niektorú hračku alebo aby sa učiteľka zaoberala len s ním. 

2. Výchova k samostatnosti 
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Veru, malé deti v škôlke musia veľa vecí urobiť samé, ako napr. obliecť sa, obuť sa, činnosti súvisiace 

s osobnou hygienou (umývanie zubov, toaleta), pri ktorých, samozrejme, v prípade potreby vždy 

dostanú pomoc od učiteľky. V komunite sa hravo naučia prestrieť stôl a upratať hračky. To všetko 

v okruhu detí nebude chápať ako povinnosť a po určitom čase to bude pre neho prirodzené, čo môže byť 

dobré aj doma.  

 

3. Socializácia – Tiež je vynikajúca vec. Dieťa v materskej škole získa nových priateľov a známych. Bude 

veľa takých, ktoré vydržia celý život a mnohé z nich bude meniť každý týždeň. Dôjde k prvým konfliktom, 

prvým pomereniam a „láskam v materskej škole“. Ak komunita je dobrá, v škôlke vybuduje nové vzťahy 

nielen dieťa, ale aj rodičia.  

                

                Do MŠ Veľká Budafa na školský rok 2017/2018 bolo prijatých 15 detí. Žiaľ, 6 detí sme museli 

z dôvodu nedostatku kapacít odmietnuť.  

 

                                                                                                                                Katalin Cséfalvay 

 

Na pamiatku martýrov mesta Arad  

Počas spomínania na martýrov z mesta Arad (ktorí zomreli v r. 1849, po ukončení boja za 

nezávislosť) a okrem nich aj na ďalších martýrov a účastníkov tohto ušľachtilého boja za slobodu 

spomíname aj na smutné ukončenie takého, rok a pol trvajúceho obdobia, ktoré získalo aj 

uznanie zo strany lepšej polovice celého ľudstva. Tento obdiv bol vyvolaný činmi dobre 

známych a neznámych hrdinov revolúcie a boja za nezávislosť v r. 1848 a 1849. Ich zápas za 

lepšiu a spravodlivejšiu spoločnosť sa skončil hrdinskou smrťou, avšak ich obetavý duch žije až 

do dňešného dňa.  

 

                                                                                                            László Kovács 

 

Čo môžu očakávať obyvatelia Holíc, ak nebudú dostatočne ostražití? 
 

Krátko o aktualitách súvisiacich s výstavbou úseku rýchlostnej cesty R7 pri Holiciach. 

V predchádzajúcom čísle Hlásnika sme informovali našich obyvateľov o komplikáciach vzniknutých v 

súvislosti s aktuálnou situáciou výstavby dokončovacieho úseku rýchlostnej cesty R7 v blízkosti obce Holice, ako aj 

o našich návrhoch, nárokoch smerujúcich k orgánom SR, za účelom najvhodnejšieho riešenia týchto problémov z 

nášho hľadiska. 

Avšak veľa našich obyvateľov z vtedy publikovaného článku, bez ilustrácie nemohol komplexne vytvoriť 

obraz o možnosti vzniku nešťastného riešenia schváleného zo strany Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej 

republiky (ďalej len „Ministerstvo dopravy SR”), bez nášho vedomia a súhlasu. Preto teraz by sme chceli naše 

domnienky a obavy ilustrovať aj obrázkami. 
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 V odpovedi Ministerstva dopravy SR, ktorú sme dostali na naše návrhy zaslené s termínom 15. júl, 

ministerstvo uvádzalo, že „komunikácia so samosprávami a zohľadnenie žiadostí tvoria súčasť realizácie projektu. 

Niekoľko technických otázok bolo zapracovaných do koncesionárskej zmluvy, ktorá zaväzuje dodávateľa stavby”. 

Ďalej uviedli, že po vydaní prvostupňového stavebného povolenia verejný obstarávateľ nemôže jednostranne 

zasiahnuť do projektovania. „Naše žiadosti súvisiace s úsekom R7 Dunajská Lužná – Holice môžeme predložiť v 

rámci stavebného procesu.” 

 Takže podľa týchto informácií ich prioritou je zohľadnenie záujmov obyvateľstva. Dodávateľ už predtým 

vyhlásil, že môže realizovať hocičo, ktoré bude zo strany Ministerstva dopravy SR podporované. To všetko by tým 

pádom bolo v súlade s našimi záujmami, ak by to bolo pravdou. 

Avšak napriek tomu počas posledného rokovania, ktoré sa uskutočnilo 12. septembra na Obecnom úrade 

v Holiciach, projektanti spoločnosti Dopravoprojekt na naše najväčšie prekvapenie predstavili nám taký projekt, 

ktorý nám vôbec nevyhovuje  a ktorý sme už odmietli, avšak oni to trošku zlepšili a predložili nám znova (obr. č. 1). 

Počas rokovania sa ukázalo, že vôbec neboli informovaní o našom návrhu, ktorý sme zaslali na ministerstvo. 

  

Na tomto projekte, ktorý nám 

predložili projektanti Dopravaprojektu, 

rýchlostná cesta R7 smeruje z ľavej strany (a 

je označená červenou farbou), z Bratislavy a 

je ukončená medzi cestou do Čechovej a 

cestou do obce Michal na Ostrove, s tým, že v 

porovnaní s pôvodnými projektmi je skrátená 

o 700-metrový úsek. 

Následne, po jej zúžení na dva pruhy, sa ústi 

do okružnej križovatky, ktorá bude 

realizovaná na trase hlavnej cesty č. 63. 

Pripájacia cesta smerujúca do Čechovej bude 

zrušená, až do južnej strany R7. Motorové 

vozidlá smerujúce do Čechovej sa môžu tam 

dostať dosť komplikovaným spôsobom, 

prostredníctvom cesty smerom do obce 

Michal na Ostrove.  

Najviac však budú postihnutí cyklisti 

a chodci idúci do Čechovej, lebo budú musieť 

prejsť cez hlavnú cestu 63, ďalej cez zúžený 

odbočovací úsek rýchlostnej cesty R7 a tí, 

ktorí prichádzajú smerom z Dunajskej Stredy, 

sa môžu do ich dediny dostať cez ten 

spojovací úsek, ktorý obíde okružnú 

križovatku (tzv. „bypass”) a následne, po 

pokračovaní v ich ceste na novom cestnom 

úseku spájajúcom cestu do Čechovej a cestu 

do Michala na Ostrove (vyznačený červenou farbou). Nehovoriac o všetkých nepríjemnostiach súvisiacich s takým 

spôsobom riešenia, ktorý pre nich prináša rôzne nebezpečenstvá. 

Tento projekt by vo veľkej miere odrezal obyvateľov časti obce Čechová od ostatných častí obce Holice 

a zhoršil by kvalitu ich každodenného života. Vzhľadom na komplikovanosť situácie, ktorá by vznikala, tento 
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projekt, ktorý by chceli nám nanútiť za každú cenu a ktorý by chceli definitívne schváliť aj na ministerstve, je pre 

obyvateľov obce Holice úplne neakceptovateľný. 

Napriek všetkému nášmu odporu, našej argumentácie a našich návrhov ani do dnešného dňa sa neobjavilo 

také novšie, jednoduchšie, vhodnejšie riešenie ani zo strany inštitúcie zaoberajúcej sa s touto výstavbou, v rámci 

ktorej by trasa rýchlostnej cesty nebola zavedená na územie obce. 

 

Vzhľadom na hustú dopravu, ktorú môžeme očakávať v oboch smeroch rýchlostnej cesty R7, dopravné 

megazápchy, ktoré v súčasnosti existujú v cestnom úseku Rovinka - Dunajská Lužná z dôvodu zúženia cesty na 

tomto mieste a zaústenia cesty do okružnej križovatky by sa určite premiestnili na tento koncový úsek, zhoršujúc 

tým nielen život našej obce, ale aj širšieho južného regiónu.  

Z tohto dôvodu sa vynorila myšlienka, aby sme vetovali tento „konečný” projekt a aby sme ho zamietli a 

predložili náš vlastný návrh, prípadne naše nároky. 

Náš návrh zasielame na Ministerstvo dopravy SR, Ministerstvo ochrany životného prostredia a firme D4R7 

formou dvoch riešení a spolu s tromi bodmi našich nárokov (ktoré boli publikované v poslednom čísle Hlásnika). 

 

V prvej variante (ilustrácia na druhom obraze) by rýchlostná cesta R7 bola na západ od Holíc, mimo 

hranice obce priebežne spojená s hlavnou cestou č. 63. Zdôrazňujeme, že toto riešenie je nepostrádateľné za 

účelom zabezpečenia obojsmernej, plynulej a priebežnej dopravy. Prepájacia cesta smerujúca k Čechovej by 

zostala ako cesta pre cyklistov a chodcov, na uvoľnenejšej strane okružnej križovatky, ktorá by po výstavbe 

podchodu bola prevedená pod R7 a následne, po jej rozšírení by viedla ďalej na tej strane R7, ktorá je bližšia k 

Čechovej, popri pôvodnej cesty pre motorové vozidlá, až do dediny.  

Tí, ktorí premávajú motorovými vozidlami, by cez okružnú križovatku a nadjazd nad R7, čiastočne smerom 

na Michal na Ostrove sa mohli dostať do Čechovej, pomocou nového prepájacieho cestného úseku, ktorý by spájal 

cestu smerom na Michal na Ostrove a starú cestu do Čechovej. Poznamenám, že nehovoríme o tzv. „Čerešňovú” 

cestu. Tento úsek by mal byť nanovo vystavený, trošku južnejšie. „Čerešňovú cestu” môžeme vidieť v hornej časti 

obrázku. 
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V prípade druhéhov variantu (ilustrácia na treťom obrázku) by nepostrádateľné priebežné prepojenie ciest 

R7 a 63 bolo tiež zabezpečené, avšak prepájacia cesta smerujúca do Čechovej by zostala cestou rovnako 

používanou autami, cyklistami a chodcami. Samozrejme bola by vybudovaná v súlade s predpismi a vybavená 

nadjazdom by viedla nad rýchlostnou cestou R7, s odbočením smerom na Michal na Ostrove. Avšak tu by bol 

odstránený krátky úsek cesty do Michala na Ostrove. 

Obidve riešenia by jednoznačne zabezpečili priebežnú a bezpečnú obojsmernú dopravu smerom na 

Šamorín, Bratislavu, Dunajskú Stredu, Čechovú a Michal na Ostrove, a to takým spôsobom, aby novovybudovaná 

okružná križovatka bola významným spôsobom uľahčená od dopravy.  

  

 

Mnohí obyvatelia určite môžu predstaviť aj možnosť lepšieho, dokonalejšieho riešenia, avšak vzhľadom k 

tomu, že Ministerstvo dopravy SR nechce realizovať výraznejšie dodatočné investície v súvislosti s touto výstavbou 

(pre ministerstvo sú vysoké aj súčasné náklady), aj tieto varianty by mohli byť účelovým riešením. 

 V prípade, ak by ministerstvo nepristúpilo na žiadny z našich návrhov a chcelo by presadiť nimi 

navrhované, pre nás nevyhovujúce riešenie, vynára sa otázka, čo by bolo lepšie? Lacnejšie riešenie, ktoré pre nás je 

nepoužiteľné, ktorým by mohli usporiť učitú čiastku na úkor miestnych obyvateľov alebo také, ktoré by bolo o 

niečo nákladnejšie, ktoré by však bolo v súlade s našimi požiadavkami a s reálnym účelom a zmyslom tejto stavby. 

Nakoľko varianta navrhovaná zo strany miniterstva odvoláva na budúce pokračovanie výstavby R7, čo však nie je 

zaručené ani zo strany Ministerstva dopravy SR, ani Ministerstvom životného prostredia SR, ba ani spoločnosťou 

D4R7, a to ani v ďalekej budúcnosti, resp. nakoľko neexistuje ani záruka zo strany žiadnej politickej strany alebo 

novovzniknutej vlády, odpoveď je jednoznačná! 

Zamýšľajme sa nad tým, koľko desaťročí mešká už aj tento projekt. Je veľmi pravdepodobné, že ani v 

budúcnosti to bude fungovať podobne. V tomto prípade neplatí porekadlo „lepšie vrabec v hrsti ako holub na 
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streche”, lebo ani ten „vrabec” neponúka veľa dobrého. Nevadí, ak samotná výstavba bude meškať, až niekoľko 

rokov, ale výsledok musí byť každopádne taký, ktorý nám vyhovuje. My budeme čakať! 

Nuž, takže čo môžu očakávať obyvatelia Holíc, ak nebudú dosť ostražití? Nič dobrého, lebo každá dotknutá 

inštitúcia zvalí zodpovednosť na iné inštitúcie alebo podľa nich za riešenie, ktoré by bolo pozitívne pre nás, 

zodpovedá niektorá iná inštitúcia, a to všetko tak, že vôbec sa nezaujímajú o žiadne nepríjemnosti, ktoré by mali 

dopad na miestnych obyvateľov. 

Dôkazom hore uvedených skutočností je aj ten nepochopiteľný fakt, že Ministerstvo životného prostredia 

SR (ignorujúc naše stanovisko predložené dňa 19. septembra v súvislosti s úsekom R7 v blízkosti Holíc) na Obecný 

úrad Holice dňa 2. októbra zaslalo realizačné riešenie navrhované spoločnosťou Dopravaprojekt, ktoré je pre nás 

nevyhovujúce. A miestna samospráva na úrovni Trnavského samosprávneho kraja vo svojej odpovedi zo dňa 2. 

októbra sa jednostranne dištancoval od nášho návrhu.  

Vzhľadom na vážnosť situácie, upozorňujeme obyvateľov, že sme odštartovali akciu za účelom zbierania 

podpisov, aby sme s najväčšou istotou dosiahli naše ciele. Žiadame každého obyvateľa obce Holice, aby k našej 

činnosti pristúpili maximálne pozitívnym spôsobom. Radi privítame každý užitočný nápad, ďalšie návrhy a srdečne 

privítame každého dobrovoľníka, ktorý by chcel pomáhať, aby sme čo najrýchlejšie a najúspešnejšie realizovali 

zbieranie podpisov. 

 Nezabúdajme na to, že sa môžeme opierať len o naše vlastné sily, ani na to, že všetky uvedené činnosti 

realizujeme za účelom zabezpečenia bezpečnosti a pokoja obyvateľov južnej časti Slovenska. 

 

V mene občianskych aktivistov:       Ing. Lajos Iván 

          predseda Občianskeho združenia Póšfa 

 

Ďalšie víťazstvo družstva Holíc na Turnaji  
na pamiatku Dezsőa Majora 
 

Holice. Počas poslednej júlovej nedele Holičania už druhýkrát zorganizovali 
pamiatkový turnaj na pamiatku zosnulého pedagóga a trénera, Dezsőa Majora. V 
tejto obci inak počas celého predchádzajúceho týždňa hrala hlavnú úlohu lopta, 
lebo od pondelka do piatku zorganizovali futbalový tábor, kde tridsaťjeden detí, 
ktorí majú radi futbal, mohli svoje vedomosti rozvíjať ďalej, pod vedením troch 
trénerov. Vráťme sa k pamiatkovému turnaju. Pred zápasmi matka jedného 
z mladých futbalistov ocenila zásluhy Dezsőa Majora, ktoré dosiahol ako pedagóg 
a tréner. Zdôraznila, že ako tréner svoje odborné vedomosti uplatnil v každom 
družstve jednotlivých vekových skupín a dosiahol vynikajúce výsledky na okresnej 
úrovni aj s dievčatami, ktoré hrali hádzanú. 
Podobne ako v minulom roku, aj teraz sa uskutočnil turnaj so štyrmi družstvami 
U19, na ktorom o víťazstvo súperili okrem domácich aj tímy Orechovej Potône, 
Hornej Potône a ako nováčikovia aj družstvo Kostolných Kračan. „Napriek veľkej 
horúčave diváci mohli vidieť zaujímavé duely, s veľkým množstvom gólov. 
Z našej strany obe naše zápasy sme vyhrali bez inkasovaných gólov, podarilo sa 
nám obhájiť minuloročné prvé miesto. Tímy sme ocenili pohárom, diplomom, 
hráči prvých troch tímov dostali plaketu. Zvláštnu cenu odniesol z Holíc najlepší 
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brankár spomedzi prítomných, Attila Gyurkovics z Hornej Potône, najlepší strelec, 
Dominik Hegyi z Kostolných Kračan a najlepší hráč turnaja, Leon Macura z 
Holíc” – informoval nás o úspešnom podujatí Mihály Póda, kto sformuloval nápad 
turnaja a je jeho hlavným organizátorom. Diváci mohli vidieť aj prezentačný 
zápas. „Žiaľ, pozvaní súperi našich mladších ročníkov, družstvá Veľkého Blahova 
a Vrakúne z rozličných dôvodov odvolali svoju účasť v poslednom momente. 
Mladí futbalisti tak hrali zápasy medzi sebou a tím U11 v pomere 5:14 premohol 
družstvo U13. Odozvy sú pozitívne, samozrejme turnaj bude pokračovať aj v 
budúcom roku” – povedal Mihály Póda, kto je trénerom družstiev všetkých 
mladších ročníkov.  
                                                                                            István Ágh 

   
Práce našich mladých talentov 

Naša mladá talentovaná žiačka, Kinga Márton sa zúčastnila konkurzu CSEMADOK pre oblasť 

Šamorína a Mliečna. Kinga vo svojej kategórii dosiahla 1. miesto.  

 

 

Správy zo života samosprávy obce 

 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva (OZ) – 30. august 2017 
 
Prítomní: Imre Vajas – starosta obce, Erika Jákli – zapisovateľka a poslanci OZ: János 
Cséfalvay, László Láng, Blanka Menyhart, Péter Pecsuk, Béla Ravasz, Béla Süli, Péter Usačov 
a József Viola. 
 
Ku dňu zasadnutia OZ počet obyvateľov obce je 2.020. 
 
Súhrn najdôležitejších bodov zasadnutia. 
  
V júli zasadla komisia dozorujúca nad vypracovaním územného plánu (ÚP) obce, ktorá 
pripomienkovala v súčasnosti platnú verziu ÚP a vypracovala jej nový variant, ktorý do popredia 
dáva záujmy obce. Predloženie návrhu, resp. schválenie prijatých žiadostí a návrhov bude podľa 
očakávaní realizované na nasledujúcom zasadnutí OZ. 
 
30. júla sa už druhýkrát uskutočnil Futbalový turnaj na pamiatku Dezsőa Majora, na ktorom 
zvíťazilo družstvo obce Holice. 
 
2. augusta starosta obce a členovia stavebnej komisie vykonali obhliadku na mieste v priestoroch 
bývalej traktorovej stanice, aby preskúmali realizáciu rekonštrukcie budovy, ktorá by mala slúžiť 
na „rekreačné“ účely, o ktorú požiadala spoločnosť IDOPS. Pripomíname, že táto firma v r. 2010 
dostala od obce povolenie (súbežne so zmenou územného plánu obce) na to, aby tieto priestory 
využila na športové a rekreačné účely. Počas obhliadky sa zistilo, že realizácia budovy a jej 
okolia nie je v súlade s uvedenými kategóriami účelov, tým pádom obec nepovoľuje ich 
využívanie. 



 

  
Dňa 4. a 5. augusta sa znova boli zorganizované obecné dni, v
číslo Hlásnika, ktoré obsahovalo aj upozornenie polície týkajúce sa podvodníkov.
 
15 – 18. augusta sa uskutočnil letný remeselnícky tábor, na ktorom sa zú
 
Náš projekt predložený na Fond Gábora 
pomníka 1. svetovej vojny bol posúdený pozitívne. Schválená suma vo výške 15 miliónov HUF
môže byť čerpaná do 31. 03. 2018.
 
Obec dostala schválenie kraja na odstránenie suchých a
na Kostolnom námestí, ktoré bude riadené odbornou spolo
 
Dokončila sa rekonštrukcia Hlavnej ulice 
umiestnením 2 vodojemov na tomto cestnom úseku.
 
Počas uplynulého mesiaca  – na základe návrhu Najvyššieho kontrolného úradu 
dokončená anglická (skrátená) verzia webovej stránky obce.
 
Na poslednom zasadnutí OZ bola schvá
predbežne rokovalo o schválení takého uznesenia, ktoré by malo upravi
žiadostí predložených za účelom získania finan
                                                                                                                                  

                                                                                                                             

 

        Samospráva obce Holice, Občianske združenie „

„Regence“  2. decembra 2

obyvateľov, ktorí majú na to možnosť, aby pomáhali, aby sme v

urobiť radosť tým našim spoluobčanom, ktorý nie z

11 

a sa znova boli zorganizované obecné dni, v súvislosti s ktorým vyšlo letné 
íslo Hlásnika, ktoré obsahovalo aj upozornenie polície týkajúce sa podvodníkov.

čnil letný remeselnícky tábor, na ktorom sa zúčastnilo 50 detí.

Náš projekt predložený na Fond Gábora Bethlena, za účelom získania podpory na rekonštrukciu 
pomníka 1. svetovej vojny bol posúdený pozitívne. Schválená suma vo výške 15 miliónov HUF

erpaná do 31. 03. 2018. 

Obec dostala schválenie kraja na odstránenie suchých a nebezpečných konárov 
na Kostolnom námestí, ktoré bude riadené odbornou spoločnosťou. 

ila sa rekonštrukcia Hlavnej ulice (čarda – Kostolné námestie – cesta do Póšfy
umiestnením 2 vodojemov na tomto cestnom úseku. 

na základe návrhu Najvyššieho kontrolného úradu 
ená anglická (skrátená) verzia webovej stránky obce. 

Na poslednom zasadnutí OZ bola schválená menšia zmena tohtoročného rozpo
schválení takého uznesenia, ktoré by malo upraviť pravidlá pri riešení 

čelom získania finančnej podpory od miestnej samosprávy.
                                                                                               

                                                                                                                                                       

 

 

Pošta Anjelov 

 

Samospráva obce Holice, Občianske združenie „Gelle Szék

. decembra 2017 opäť otvoria dvere Pošty anjelov. Žiadame tých 

obyvateľov, ktorí majú na to možnosť, aby pomáhali, aby sme v

urobiť radosť tým našim spoluobčanom, ktorý nie z ich vlastnej viny sa dostali do 

ktorým vyšlo letné 
íslo Hlásnika, ktoré obsahovalo aj upozornenie polície týkajúce sa podvodníkov. 

častnilo 50 detí. 

elom získania podpory na rekonštrukciu 
pomníka 1. svetovej vojny bol posúdený pozitívne. Schválená suma vo výške 15 miliónov HUF 

ných konárov dubu stojaceho 

cesta do Póšfy), 

na základe návrhu Najvyššieho kontrolného úradu – bola 

čného rozpočtu a OZ 
ť pravidlá pri riešení 

nej podpory od miestnej samosprávy. 

                          Péter Usačov 

Gelle Szék“ a Spolok 

opäť otvoria dvere Pošty anjelov. Žiadame tých 

obyvateľov, ktorí majú na to možnosť, aby pomáhali, aby sme v čase Vianoc mohli 

ich vlastnej viny sa dostali do 
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situácie, keď nevedia takým spôsobom osláviť Vianoce, akým by chceli. Z tohto 

dôvodu očakávame trvanlivé potraviny, čistiace potreby, uskladňovateľné ovocie, 

sladkosti, salónky, hračky, športové potreby, konzervy, zaváraniny a ďalšie veci, 

ktoré už nepotrebujete doma. Uvedené veci môžete odovzdať v kultúrnom dome 

v Holiciach, do 18. decembra. Pošta pre anjelov odovzdá Vaše dary osobám, ktoré ich 

potrebujú. 

 
 
Výzva – Cintorínsky poriadok 
 
Upozorňujeme našich obyvateľov, že na základe § 24. zákona č. Zb. 

470/2005. právo na užívanie hrobového miesta vznikne uzavretím 

nájomnej zmluvy. Z tohto dôvodu žiadame našich obyvateľov, aby 

realizovali kroky potrebné k prenájmu hrobových miest. Nájomné 

zmluvy môžu byť podpísané na OcÚ Holice, v pracovných dňoch od 8.00 

do 16.00. Podrobnejšie informácie o poplatkoch a podmienkach 

uzavretia nájomnej zmluvy môžete žiadať na OcÚ, od Andrey Szem, na 

nasledujúcich telefónnych číslach: 031-5545 103, 0911 299383 

 Letný remeselnícky tábor 

Tento rok sme už siedmykrát zorganizovali na miestnom futbalovom ihrisku letný remeselnícky 
tábor pre deti z obce Holice. Deti každý rok očakávajú začiatok tábora s veľkým vzrušením. 
Takto bolo aj v tomto roku. Ako vždy, aj v tomto roku sa na štvorročnom podujatí zúčastnili 
deti, ktoré navštevujú materské školy a základnú školu.  

                                                                                                  Marietta Vajas 

 

 

Čo? Kde? Kedy?                  Október – november – december 2017 

 

8. október (nedeľa)       16.00                         Predstavenie knihy: 

            Zsuzsanna Lampl: Ajándék             

 v miestnom kultúrnom dome 

                    Spoluúčinkujúci: Etelka Sidó, pedagogička 

                                 a Mátyás Pongrácz    

      

15. október (nedeľa)                           16.00                        15. „Szépen szól a magya nóta“ – predstavenie 
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amatérskych spevákov v miestnom kultúrnom 

dome 

25. október (streda)                               19.00                          Volebný míting SMK v miestnom kultúrnom  

dome 

28. október (sobota)                             9.00                             Burza detského oblečenia v miestnom kultúrnom  

dome 

30. október (pondelok) Jesenná prechádzka v Malých Karpatoch s deťmi. 
Miesto zhromaždenia: Pomník „Turul“ 

                                                                                                         Odchod: 8.10, do Michala na Ostrove, na vlak 
                                                                                                  Prihlásenie: miestna ZŠ a miestny kultúrny dom 
 
4. november 4. (sobota)                         7.00             Voľby do vyšších územných celkov 
 
 
Od 2. do 18. decembra                                        Priebežne zbierame dary pre „Poštu anjelov“ na               
                                                                                                     Vianoce, v miestnom kultúrnom dome 
                                                                                                     Informácie na tel. č.: 0908808694 a 0911632999  
                                                                                                       

2. december (sobota)             Zapálenie 1. adventskej sviečky na trhovisku          
 

5. december (utorok)              Mikulášska slávnosť  

 

10. december (nedeľa                                                  Zapálenie 2. adventskej sviečky v kostole v Holiciach 

 

17. december (nedeľa)                                                     Zapálenie 3. adventskej sviečky na trhovisku 

 

23. december (sobota)                                                     Zapálenie 4. adventskej sviečky na trhovisku 

            O našich adventských programoch budeme našich vážených spoluobčanov podrobne infomovať. 

 
 
Zo života klubu dôchodcov 
 
Miestny klub dôchodcov 22. septembra zorganizoval veľké stretnutie dôchodcov, ktoré už je 
tradíciou a na ktorom sa zúčastnilo 200 dôchodcov. Okrem členov – dôchodcov obce sa 
zúčastnili aj dôchodcovia z okolia. Na stretnutí sa zúčastnil aj MVDr. László Láng, zástupca 
starostu obce Holice, ktorý niekoľkými milými slovami privítal účastníkov podujatia. O dobrú 
náladu sa postaral Lajos Iván. Na veľkom stretnutí sme mohli byť svedkami mnohých nových 
veselých stretnutí a začiatku priateľstiev. 
                                                                                        
                                                                                                                               Anna Álló 
 
 

Súťaž silákov 
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26. augusta 2017 sa už druhýkrát konala súťaž silákov na miestnom športovom ihrisku. 
Diváci mohli vidieť nasledujúce pretekárske disciplíny: pretláčanie jednou rukou s veľkou 
váhou, zdvíhanie kamennej gule, otáčanie kolesa, ťahanie traktora, držanie závažia, 
tlačenie guľatin 

 

 
 

Narodenia      

V júli prišiel na svet Maxim Csaplár (Stará Gala). V auguste sa narodili: Éda Johanna 
Keresztes (Póšfa), Patrik Csalava (Póšfa), Veronika Vanderková a Vivien Vanderková 
(Holice).  

 

 

Gratulujeme!          

                                            

 

Sobáše  

V apríli sa zosobášili Attila Ábrahám  a Nikoletta Ozsvald (Malá Budafa). V auguste si sľúbili 
večnú vernosť Attila Ollé  (Póšfa) a Andrea Molnár  (Beketfa), Mgr. Ján Bartek  (Póšfa) a 
Laura Vai čiakauskaite (Póšfa), Zsolt Szabolcs a Andrea Hamar (Veľká Budafa). V septembri 
uzavreli manželstvo István Álló  (Veľká Budafa) a Gizella Kulich,  
Ing. Szabolcs Soóky (Holice) a Mgr. Anikó Kiss, Bc. Dániel Kovács (Čechová) a Viktória 
Kósa (Stará Gala).  

 

Želáme veľa šťastia! 

 

Úmrtia    

V auguste sme naveky lúčili s obyvateľmi: Čech Božetěch (Pál) (Veľká Budafa), Daniel Fiala 
(Póšfa) a László Navrátil  (Holice).  

 

 



 

 

 

                                        

 

„Pre ušľachtilý, pekný živoť nie sú potrebné veľké skutky. Len čisté srdce a

                                                                             

          Od posledného vydania Hlásnika sme mohli oslávi

V októbri oslávila svoje 90. narodeniny 
písať 70. stranu svojej knihy života 

                                  Oslávencom srdečne gratulujeme a
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Jubilanti 

ušľachtilý, pekný živoť nie sú potrebné veľké skutky. Len čisté srdce a veľa-veľa lásky.“

                                                                             (Péter Pázmány)

Od posledného vydania Hlásnika sme mohli osláviť 2 okrúhle jubileá

V októbri oslávila svoje 90. narodeniny Ilona Nagy (Stará Gala). Tiež v tomto mesiaci za
 70. stranu svojej knihy života Ing. Ferenc Kmotrik.  

Oslávencom srdečne gratulujeme a prajeme im pevné zdravie!

Česť ich pamiatke! 

 

veľa lásky.“ 

(Péter Pázmány) 

leá. 

Tiež v tomto mesiaci začal 

prajeme im pevné zdravie! 


